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SPRÁVA O ČINNOSTI SUBKOMISIE ROZHODCOV SK SDV V ROKU 2022 

 
1. Zloženie a . činnosti 
Po menovaní Ján Piačeka za predsedu Subkomisie rozhodcov bola vytvorená Subkomisia 
rozhodcov, ktorá pracovala v nasledujúcom zložení: 
Daniela Hujsová   - zastupuje bratislavské kluby 
Gabriela Hodoňová  - zastupuje žilinské kluby  
Kata Piačková    - zastupuje Liptovský Mikuláš a Dolný Kubín 
Vladimír Húžička   - zastupuje Košice a Zvolen 
Ján Piaček     - predseda Subkomisie rozhodcov SK SDV 
 
Počas celej sezóny prebiehala úzka spolupráca predsedom Súťažnej komisie Igorom Ižom, 
s ktorým boli konzultované všetky otázky týkajúce sa rozhodcovského zboru a 
prostredníctvom ktorého boli všetky materiály predkladané na VV. 
V niektorých otázkach činnosti boli veci konzultované s predsedom Sekcie Martinom 
Stanovským, Renátou Daníkovou, Róbertom Orokockým aj Martinom Stanovským ml. 
 
Cieľom činnosti Subkomisie rozhodcov bolo stabilizovať a rozvíjať rozhodcovský zbor na 
Slovensku, zlepšiť komunikáciu medzi rozhodcami a zvýšiť ich informovanosť. V sezóne 
2022 sa rady rozhodcov rozšírili o trinásť nových kolegov. Stálou úlohou je zlepšovať 
teoretickú a praktickú pripravenosť rozhodcov a zlepšovať ich rozhodcovskú prácu. 
 
2. Príprava sezóny 2022. 
Pred sezónou 2022 Subkomisia pripravila potrebné materiály – Koncepciu činnosti 
Subkomisie rozhodcov na najbližšie volebné obdobie, Plán práce Subkomisie rozhodcov na 
rok 2022, Rozpočet Subkomisie rozhodcov na rok 2022, Materiálne potreby Subkomisie na 
rok 2022. 
V spolupráci so Súťažnou komisiou SK SDV sme pripravili kompletný návrh novej 
koncepcie Pravidiel o pretekaní na divokých vodách, ktoré boli po drobných pripomienkach 
prijaté VV. Taktiež sme sa spolu so Súťažnou komisiou podieľali na príprave Smerníc o 
pretekaní na rok 2022. 
Boli aktualizované rozhodcovské tlačivá a školiace materiály. Bola tiež aktualizovaná 
rozhodcovská databáza. 
 
3. Rozhodcovské pokrytie. 
Pred sezónou 2022 sme pripravili návrhy na hlavných rozhodcov a zástupcov hlavných 
rozhodcov na všetky preteky v sezóne 2022, ktoré boli predložené na schválenie na VV. 
Na všetky nominačné preteky v slalome a M-SR dospelých a dorastu v slalome sme 
menovite delegovali kompletný rozhodcovský zbor a predložili na schválenie na VV. 
Okrem toho sme dohliadali na rozhodcovské pokrytie na ostatné preteky v sezóne 2022. 
 
4. Rozhodcovská činnosť. 
Na pretekoch v sezóne 2022 sme dali väčší priestor funkčne mladším kolegom. 
Rozhodcom, ktorí spĺňali podmienky 2.rozhodcovského stupňa, aj vo funkcii HR alebo ZHR. 
Je potešiteľné, že sa vytvára sľubná skupina mladších kolegov, ktorí v budúcnosti budú 
jadrom rozhodcovského zboru na Slovensku. 
Pri rozhodovaní sme zaviedli niektoré novinky, napríklad zbieranie bránkových záznamov 
od všetkých rozhodcov na trati. Táto zdanlivo nepodstatná vec značne urýchlila riešenie 
technických otázok a tým aj vydanie oficiálnych výsledkov pretekov. 
Po sezóne bol vypracovaný rebríček aktivity rozhodcov podľa správ hlavných rozhodcov na 
pretekoch v roku 2022. 



Na návrh Subkomisie rozhodcov boli na slávnostnom vyhodnotení sezóny SK SDV v 
Šamoríne ocenení rozhodcovia – rozhodca roka Peter Ďurec, prísľub do budúcnosti Lenka 
Porubská a za celoživotnú rozhodcovskú činnosť Vojtech Potočný. Sklamaním 
rozhodcovského zboru bolo, že na spoločnom slávnostnom vyhodnotení Slovenskej 
kanoistiky bola za Rozhodkyňu roka 2022 ocenená iná rozhodkyňa.  
 
5. Preškolenie a vyškolenie rozhodcov. 
Vypracovali sme tézy a okruhy, na ktoré sa mali v jednotlivých kluboch (regiónoch) zamerať 
pri preškolení svojich rozhodcov pred sezónou 2022. Tieto viedli členovia Subkomisie 
rozhodcov, alebo poverení skúsení rozhodcovia. 
02.04.2022 sme v Dolnom Kubíne zorganizovali Vyškolenie rozhodcov vodného slalomu, 
zjazdu, šprintu a extrém slalomu. Bolo vyškolených päť nových rozhodcov 1.stupňa a dvaja 
rozhodcovia si zvýšili svoji kvalifikáciu na 2.stupeň. 
Ďalšie Vyškolenie rozhodcov bolo 03.12.2022 v Liptovskom Mikuláši. Bolo vyškolených 
osem nových rozhodcov 1.stupňa. 
 
6. Materiálne zabezpečenie rozhodcov. 
V roku 2022 pracovala Subkomisia rozhodcov s nízkym rozpočtom. Napriek tomu sa  
podarilo vybaviť rozhodcov dlhé roky sľubovanými nepremokavými pončami. 
Nepodarilo sa vydať papierový preukaz rozhodcu. 
Na konci sezóny bola predložená požiadavka dorobiť rozhodcovské tričká, čiapky a šály 
(vyškolení noví rozhodcovia, opotrebovanie tričiek a pod.). M.Stanovskému ml. boli dodané 
podklady (počet kusov a veľkosti) na objednanie funkčných tričiek pre rozhodcov. Žiaľ, tento 
projekt bol odsunutý do stratena. 
 
7. Medzinárodná oblasť. 
Zorganizovali sme pilotný projekt výmeny medzi rozhodcovskými zbormi susedných 
federácií. 
Na M-SR v Liptovskom Mikuláši rozhodovali štyria poľskí rozhodcovia, pre nedostatok 
možností (koniec sezóny) sa na výmenu slovenskí rozhodcovia do Poľska v tejto sezóne 
nedostali. Na začiatku nasledujúcej sezóny to bude zrealizované. Táto iniciatíva sa stretla u 
poľských kolegov s pozitívnym ohlasom. Ocenili, že takéto výmeny pomôžu k rozvoju a 
zlepšovaniu rozhodovania a výmenu skúseností. Po vyhodnotení budeme v nasledujúcej 
sezóne v tejto iniciatíve pokračovať. 
Úzko spolupracujeme aj s predsedníčkou Rozhodcovskej komisie ČSK Lenkou Kutou, 
hlavne v oblasti školiacich materiálov a zmien v medzinárodných pravidlách o pretekaní a 
ich zavedenia do našich pravidiel, najmä v extrém slalome.  
 
8. Rôzne. 
Začiatkom leta sme predstavili iniciatívu „Menej plastov na pretekoch“ s cieľom znížiť 
zaťaženie životného prostredia. Aj keď sa stretla s pozitívnymi ohlasmi, zatiaľ nenaplnila 
očakávania. 
V novembri 2022 predseda Subkomisie rozhodcov viedol prednášku – seminár na 
Vzdelávaní trénerov 2022 v Čunove. 
V spolupráci s Komisiou vzdelávania, klubov a mládeže je naďalej cieľom zlepšovať vzťahy 
tréneri – rozhodcovia a pretekári – rozhodcovia formou prednášok, tzv. „rozhodcovských 
okienok“ pri vzdelávaní trénerov a počas sústredení pretekárov.. Objasnenie niektorých 
detailov z Pravidiel o pretekaní, rozhodcovskej činnosti a trendov v rozhodovaní môže 
zlepšiť komunikáciu a vzťahy medzi účastníkmi pretekov. 
 
Vypracoval a predkladá: 
Ján Piaček, predseda Subkomisie rozhodcov SK SDV 


